
SURF POOL PRICES

30 Min per Person
1 Hour per Person

1 Lane for 30 Minutes
1 Lane for 1 Hour

2 Lanes for 30 Minutes
2 Lanes for 1 Hour

250
350
2500
4500
4500
7500

300
400
3000
5000                    
N/A
8500

9 am – 9 pm 9 pm - 12 am

Wave simulator creates two lanes of perfectly endless waves, 
pumping thousands of gallons of water over a riding surface, for 

hours of surfing excitement for all ages.

Advance full payment is required prior to accessing the surf pool facilities   Assumption 
of risk, waiver and release of liability forms must be signed by each guest (aged 18 
years or older); Parent/s or guardian must sign the same forms on behalf of guest/s 

under the age of 18   Only maximum of 6 guests can be accommodated in one lane at 
the same time   Access can be shared with other guests unless lanes are booked 

privately   For 1 Lane private booking, one lane will be exclusively dedicated for the 
guest For 2-Lane private booking, guests are entiled to exclusive use of the Surf pool 
area   New rates are effective from April 2023 and subject to further changes without 

prior notice.

Terms and Conditions



يجب سداد المبلغ الكامل مقدمًا قبل الوصول إلى مسبح ركوب الأمواج    يجب أن يوقع كل
ضيف (يبلغ من العمر 18 عامًا أو أكثر) على نموذج افتراض وجود خطر و التنازل المسؤولية

و يجب على الوالد / ولي الأمر أو الوصي التوقيع على نفس النموذج نيابة عن الضيف /
الضيوف الذين تقل أعمارهم عن 18 عامًا    يمكن استيعاب ٦ ضيوف كحد أقصى فقط في
حارة واحدة في نفس الوقت    يمكن مشاركة الحارة مع الضيوف الآخرين ما لم يتم حجز
     الحارات بشكل خاص   للحجز الخاص لحارة واحدة ، سيتم تخصيص كامل الحارة للضيف

     عند الحجز الخاص  لحارتين، يستمتع الضيوف بالاستخدام الحصري لمسبح ركوب الأمواج
تسري الأسعار الجديدة إعتبارًا من  ابريل 2023 و قد تخضع لمزيد من التغييرات دون إشعار

مسبق.

أسعار مسبح ركوب الأمواج

٣٠ دقيقة للشخص
ساعة واحدة للشخص

حارة واحد لمدة ٣٠ دقيقة
حارة واحد لمدة ساعة
حارتان لمدة ٣٠ دقيقة

حارتان لمدة ساعة

٢٥٠
٣٥٠
٢٥٠٠
٤٥٠٠
٤٥٠٠
٧٥٠٠

٣٠٠
٤٠٠

٣٠٠٠
٥٠٠٠           
N/A
٨٥٠٠

٩ ليلا - منتصف اللّيل٩ صباحًا - ٩ ليلاً

محاكاة الأمواج مسارين من الأمواج اللامتناهية. حيث يضخ الآلاف من
غالونات الماء على سطح المسبح، للتمتع بساعات من الإثارة مع الأمواج

لجميع الأعمار.

الشروط و الأحكام


